
ID VMČ Dátum VMČPožiadavka Zodpovední Odpoveď

3823 VMČ Západ 24.4.2024

Pán Ševčík : Bude sa v tomto roku realizovať oprava aj 

druhej polovice “pergoly” pred ZŠ Na Dolinách? Korienek Ján

Na rekonštrukciu II. časti pergoly nie sú v tohtoročnom mestskom 

rozpočte vyčlenené financie.

3824 VMČ Západ 24.4.2024

Pán Ševčík : Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3747: Kto 

konkrétne bude mať na starosti sledovanie 

predmetného chodníka, aby vedel rozhodnúť o jeho 

Jaroš Roman, Ing.; 

Múdra Hana, Ing. Chodníky má na starosti správa komunikácií MHSL m.r.o. 

3825 VMČ Západ 24.4.2024

Pán Ševčík : Uhradila spoločnosť Begbie s.r.o. zmluvnú 

pokutu, ktorú jej udelilo mesto Trenčín? Jaroš Roman, Ing. Áno, zápočtom z poslednej faktúry.

3826 VMČ Západ 24.4.2024

Pán Ševčík : Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3752: 

Prečo sa zásobník neaktualizuje? Sú tam investície, 

ktoré sa už realizovali. Korienek Ján

Zásobník investičných akcií sa priebežne aktualizuje. Ďakujeme za 

upozornenie, boli v ňom akcie, ktoré sa už zrealizovali, tie sme 

následne z neho vypustili.

3827 VMČ Západ 24.4.2024

Pán Ševčík : Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3753: 

Kedy bude požiadavka zaradená v zásobníku? Keď som 

pozeral zásobník 22.4., tak som ju tam stále nenašiel… Korienek Ján

Požiadavka 3753- dorobenie chodníka na Brnianskej ul. od PTA k 

Stavmatu je zásobníku investičných akcií na webovej stránke mesta.

https://trencin.sk/pre-obcanov/investicie/zasobnik-investicii/ 

3828 VMČ Západ 24.4.2024

Pán Ševčík : V prípade, že by prišlo k odpredaju 

pozemku mesta Trenčín pri ihrisku v Záblatí, tak ako bol 

predložený materiál na MsZ 18.4.2024 (bod 4E)  pre 

spoločnosť Lutrans Real, bolo by možné ešte 

pripomienkovať projekt investora, tak ako to tvrdí 

poslanec Barčák? (viď. zápisnica VMČ Západ 27.3.2024 

bod Rôzne)

Mlynčeková Adriana 

Ing. arch.; Múdra 

Hana, Ing.

Spoločnosť Lutrans určite nemá ešte projektovú dokumentáciu 

vypracovanú, lebo čaká, či dôjde k odpredaniu pozemku alebo nie. V  

rámci majetkového prevodu na predaj pozemku boli len stanovené 

podmienky vybudovania stavebných objektov (parkovisko, 

komunikácia a ďalšie)   zo strany Lutransu podľa vypracovanej štúdie 

a následného odovzdania do majetku mesta, štúdia bola vypracovaná 

podľa požiadaviek VMČ Západ. Útvaru územného plánovania k 

dnešnému dňu nebola doručená na vyjadrenie projektová 

dokumentácia pre účely konaní v zmysle zákona, zo strany Lutrans-u. 

3829 VMČ Západ 24.4.2024

Pán Ševčík, občania : V akom štádiu je vybudovanie 

priechodu pre chodcov na Bratislavskej ulici pri 

Merkury Markete? Korienek Ján

Priebeha majetovo- právne vysporiadanie cudzích pozemkov, keď 

bude ukončené, môže sa vydať územné rozhodnutie.

3830 VMČ Západ 24.4.2024

Pani Lorencová : Výtlky na cestách - poprosíme o 

opravy výtlkov na cestách na uliciach časť Záblatie : 

Dolné Pažite, Pri parku a opravu chodníkov na ulici 

Bratislavskej. Jaroš Roman, Ing.

Výtlky budú opravené do konca 

mája. 

3831 VMČ Západ 24.4.2024

Pani Lorencová : Prosíme preložiť zberné kontajnery na 

šatstvo v Záblatí pri KD na iné - vhodnejšie miesto, 

kontajnery sú pri kaplnke, obyvateľom to prekáža, kazí 

to celkový dojem, býva pri nich neporiadok. Ďuďáková Mária Bc.

Pripravuje sa revitalizácia verejného  priestoru pri KS Záblatie a v 

rámci nej budú zberné nádoby presunuté na novovytvorenú plochu 

určenú pre tieto nádoby (v prílohe situácia). Revitalizácia tohto 

priestoru spadá pod Útvar interných služieb.

Neporiadok pri nádobách robia občania, ale to nie je dôvod na 

odstraňovanie nádob a  znižovanie dostupnosti, ktoré sú podstatným 

faktorom podporujúcim triedenie odpadu. 

Triedenie odpadu je povinnosťou zo zákona, a okrem pozitívneho 

environmentálneho dopadu prináša aj množstvo ekonomických 

benefitov

3832 VMČ Západ 24.4.2024

Pani Lorencová : Nastal "posun" v majetkovom prevode 

cesty medzi Záblatím a Zlatovcami z TSK na Mesto 

Trenčín? 

Vanková Gabriela, 

Ing.; Múdra Hana, 

Ing.

Prevody ciest III. triedy riešime s Trenčianskym samosprávnym 

krajom v širšom rozsahu. Momentálne naše právne oddelenie 

spracováva zmluvy, ktoré budú po vypracovaní prerokované s TSK, 

následne môžu byť predložené Mestskému zastupiteľstvu a 

Zastupiteľstvu TSK na schválenie.

3833 VMČ Západ 24.4.2024

Pani Pšenčíková : požadujeme odstránenie "plechov" z 

oplotenia za zrušenou zastávkou MHD na 

Veľkomoravskej ulici. Jaroš Roman, Ing.

Odstránenie plechov zaradíme do zoznamu prác údržby, s 

predpokladaným termínom realizácie do konca mesiaca jún tohto 

roka.

3834 VMČ Západ 24.4.2024

Pani Pšenčíková : Požadujeme pokosenie plochy 

rekreačnej časti "Trenčiansky Luh" pri OZETE. Jaroš Roman, Ing. Trenčiansky luh bude pokosený v priebehu mesiaca máj.

3835 VMČ Západ 24.4.2024

Pani Pšenčíková : Požadujeme vybudovanie detského 

hriska na Zámostí. Navrhujeme využiť napríklad plochu 

parku pri Úspechu. 

Mlynčeková Adriana 

Ing. arch.

Plocha parčíku pri nákupnom centre Úspech na Zámostí bola 

revitalizovaná práve ako zelená plocha, t.j. s vybudovaním detského 

ihriska na tejto ploche neuvažujeme, a to aj z toho dôvodu, že 

revitalizácia bola financovaná z európskych zdrojov.  

3836 VMČ Západ 24.4.2024

Pani Pšenčíková : Požadujeme obnovenie vodorovného 

dopravného značenia na Piešťanskej ulici. Jaroš Roman, Ing.

Obnova VDZ na Piešťanskej ulici je naplánovaná s termínom do konca 

júla tohto roka.

3837 VMČ Západ 24.4.2024

Pani Pšenčíková : Pre koho slúžia parkovacie miesta v 

areáli OZETA, Môžeme tam parkovať aj z BD na 

Piešťanskej?    Múdra Hana, Ing.

Zvislým dopravným značením je určené, že parkovanie je pre 

užívateľov bytov Veľkomoravská 2839/11, 13, 15 a 17.

3838 VMČ Západ 24.4.2024

Výbor mestskej časti Západ žiada mestský úrad v 

Trenčíne o vypracovanie a predloženie zoznamu 

významných osobností pochádzajúcich z mestskej časti 

Zámostie a zároveň aj zoznamu možných vhodných 

pomenovaní iného charakteru (zvierat, rastlín, 

prírodných prvkov alebo zemepisných názvov). Z tohto 

zoznamu bude VMČ vychádzať pri následnom určovaní 

názvov ulíc, pričom súhlasí aj s použitím mena Ján 

Komorovský pri názve niektorej z nových ulíc . Vaššová Malvína

V kancelárii primátora pripravujeme daný zoznam a následne , keď 

bude zoznam dokončený, rozošle sa všetkým členom VMČ Západ.


